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انتقال نظر هیئت رییسه به وزیر؛ اسکوچیچ آری یا نه؟
شروع چالش ها برای تیم ملی از جلسه کمیته فنی فدراسیون فوتبال 
در وزارت ورزش و جوانــان آغاز شــد و در ادامــه هم توییت پیمان 
اسدیان، مجری برنامه های ورزشی، به شایعات پیرامون تغییر در کادر 
فنی تیم ملی دامن زد. بعد از این نشســت تکذیبیه ها شدت بیشتری 
گرفت اما در نهایت، جلسه کمیته فنی در فدراسیون فوتبال که دوشنبه 
برگزار شد مقرر شد اعضای هیئت رییسه به همکاری خود با اسکوچیچ 
پایان دهند. اما اعضای هیئت رییسه در نشستی که به همین خاطر با 

اسکوچیچ برگزار کردند و بعد از شنیدن صحبت های او، از اجرای این 
تصمیم منصرف شدند و به نوعی می توان گفت تصمیم کمیته فنی 
را وتو کردند. این از اختیارات هیئت رییسه است چرا که آنها بالاترین 
مرجع تصمیم گیری در فوتبال هســتند.اکنون اسکوچیچ در خارج از 
کشور  است و قرار است 30 تیر به تهران بر گردد تا برنامه های خود را 
در تیم ملی دنبال کند. او پیش تر در پیام خود بعد از تصمیم کمیته فنی 
گفته بود جایگاه خود را در تیم ملی واگذار نخواهد کرد. به هر صورت 

پیش بینی می شود بعد از نشســت میرشاد ماجدی و وزیر ورزش و 
جوانان سرپرست فدراسیون فوتبال تصمیم نهایی را در مورد اسکوچیچ 
اتخاذ کند.در این نشست میرشاد ماجدی، نظر اعضای هیئت رییسه را 
به اطلاع وزیر ورزش و جوانان خواهد رساند و در این زمینه قرار است 
مشــورت و همفکری صورت گیرد. به نظر می رسد تصمیم اعضای 
هیئت رییسه ادامه همکاری با اسکوچیچ باشد چرا که اگر غیر از این 
بود آنها در نشست با اسکوچیچ تصمیم کمیته فنی را عملی می کردند.

ورزشی

اخبار کوتاه 

جزییات برگزاری ســیزدهمین جشنواره بین المللی فیلم  ورزشی 
ایران و پنجمین جشــنواره بین المللی عکس ورزشــی ایران در 

نشست خبری این رویداد تشریح شد.
به گزارش امتیاز؛ نشســت رسانه ای ســیزدهمین جشنواره 
بین المللی فیلم  ورزشــی ایران و پنجمین جشــنواره بین المللی 
عکس ورزشــی ایران روز شــنبه، ۲۵ تیرمــاه در آکادمی ملی 
المپیک با حضور ســید مجتبی علوی دبیر جشنواره، عبدالحمید 
احمدی رییس شــورای سیاســتگذاری جشــنواره، مشاور وزیر 
ورزش و جوانان و کمیته ملی المپیک، علی ســامعی قائم مقام 
دبیر جشــنواره در بخش عکس و نماینده فدراسیون جهانی هنر 
عکاســی ) فیاپ( در ایران و محمد طیــب مدیرامور بین الملل 

جشنواره برگزار شد.
احمدی در ابتدای این نشست درباره تاثیرگذاری رسانه بر ورزش 
گفت: صنعت ســینما و تلویزیون نیــز در تاثیرگذاری بر ورزش 
جایگاه قابل توجهی دارند؛ مخاطبان پرشــمار رســانه در جهان 
متعلق به تلویزیون و صنعت ســینما هستند و طبعا ما نمی توانیم 
از نقش بسیار پررنگ تلویزیون و سینما در فرهنگ سازی، جلب 
مشــارکت مردم و همراهی آن ها با ورزش چشم پوشــی کنیم. 
برای همه ما مشخص اســت که کشورها امروزه بعد از آموزش 
و پرورش، از طریق ابزار رســانه، به خصوص تلویزیون و سینما، 
برای توسعه و ارتباط فرهنگ عمومی شان استفاده می کنند، قطعا 
توجــه به این عرصه جایگاه خــودش را دارد، از این رو اقدام به 
برگزاری جشــنواره فیلم های ســینمایی و تلویزیونی و جشنواره 
عکس ورزشــی کرده ایم تا بتوانیم ابعاد و زوایای مختلف ورزش 

را در معرض دید علاقه مندان، مردم و جامعه قرار دهیم.

رییس شورای سیاستگذاری جشنواره تاکید کرد: بنابراین دلیل 
اینکه ما به سراغ برگزاری این رویداد آن هم در گستره بین الملی 
رفته ایم، این اســت که بتوانیم زیبایی ها، جذابیت ها، مســائل و 
مشــکلات و تنگناها، افتخارآفرینی ها و فرهنگ سازی در ورزش 
را از طریق این حوزه قدرتمند بیشــتر در معرض دید مردم قرار 
دهیــم و از این طریق به توســعه ورزش کمک کنیم. اعتقاد ما 
بر این اســت که اگر به دنبال توســعه واقعی، متوازن، فرهنگی 

و اخلاقی ورزش هســتیم حتما باید از ابــزار قدرتمند تلویزیون 
و ســینما بیشــتر اســتفاده کنیم و با همراه کردن جامعه هنری 
این عرصه از جمله فیلمسازان، تهیه کنندگان و بازیگران بتوانیم 
ورزش را هرچه بیشتر مردمی و عمومی تر کنیم و فرهنگ واقعی 
ورزش را از طریق سینما و تلویزیون در اختیار مردم قرار دهیم.

مشــاور وزیر ورزش و جوانان و کمیته ملــی المپیک اظهار کرد: 
خوشبختانه هم سیزدهمین جشنواره بین المللی فیلم ورزشی توانسته 

اســت آثار ارزشمندی را از کشورهای مختلف جهان و هم پنجمین 
جشنواره عکس ورزشی توانسته است بیش از سه هزار قطعه عکس 
با موضوعات مختلف را از عکاســان ورزشی در کشورهای مختلف 
دریافت کند، این آمار بســیار قابل توجه اســت. در همین هفته با 
مشارکت جامعه هنری و ورزشی کشورمان مرحله نهایی جشنواره را 
شاهد خواهیم بود و آثار برگزیده رویداد معرفی خواهند شد، امیدوارم 
بتوانیم با معرفی آثار برگزیده به جشنواره بین المللی فیلم های ورزشی 
میلان ایتالیا، شــاهد کســب افتخار فیلم های معرفی شده از این 

جشنواره در سطح جهان باشیم.
احمدی افزود: مدیران و برگزارکنندگان جشنواره به دنبال وفاق، 
همدلی و هم افزایی در مســیر برگزاری این رویداد هستند و بر 
این اســاس دست تمام نهادها و بخش های مختلف که در روند 

برگزاری به ما کمک کنند را به گرمی می فشاریم.
 ساخت فیلم ورزشی نباید به دست فراموشی سپرده شود

در ادامه ســید مجتبی علوی دبیر جشــنواره گفــت: فراخوان 
جشــنواره از بهمن ماه هم زمان با دهه فجر و جشنواره فیلم فجر 
منتشــر شد، تا اول خردادماه پروســه دریافت آثار را طی کردیم 
و پــس از آن به داوری پرداختیم. به رغم اینکه ۲ ســال به دلیل 
شیوع ویروس کرونا برگزاری رویدادهای ورزشی و ساخت فیلم 
کمتر شــده بود اما آثاری را دریافت کردیم که نشــان می دهد 
جامعه هنری همچون جامعه ورزشــی پویا و پرتحرک است؛ در 
بخش فیلم های ورزشی ۵31 اثر از 69 کشور در جشنواره حضور 
پیدا کردند. این میزان حضور پس از ۲ سال تعطیلی رویدادهای 

فرهنگی و هنری به شدت برای ما قابل اعتناست.
او تاکید کرد: جشنواره تخصصی فیلم های ورزشی تجمیعی از دیگر 

جشنواره هاست؛ وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی چندین جشنواره در 
طول ســال برگزار می کند که هر بخش از سینما به یک جشنواره 
اختصاص می یابد اما ما همه بخش های سینما ازجمله مستند، کوتاه، 
بلند داستانی و... را در یک جشنواره برگزار می کنیم، با این حجم از 
فعالیت توانستیم در رده بندی ســال 1398 وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی به رتبه الف جشنواره های بین المللی در ایران دست یابیم. 
متاسفانه ورزش مثل سایر نهادهای دیگر در سطح فرهنگ و ساخت 
فیلم ورود نمی کند، متولی این امر وزارت ارشاد است و نگاه سازمان 
سینمایی باید به مسائل سینمایی یکپارچه باشد. همه مردم در هر سن 
و سالی به ورزش علاقه مند هستند و با ساخت یک فیلم می توانیم 
بزرگ ترین الگوسازی را در کشــور ایجاد کنیم، نباید ساخت فیلم 

ورزشی فراموش شود.
وی در پایــان با قدردانی از همدلی و حمایت های دکتر صالحی 
امیری، رئیس کمیته ملی المپیک و شــورای ورزش ســازمان 
صداوســیما از این رویداد، افزود: جشنواره سیزدهم با پیام رئیس 
مجلس شورای اسلامی و همچنین پیام رئیس فدراسیون جهانی 
فیلــم و تلویزیون ورزشــی)FICTS(، ۲۷ تیرماه در مجموعه 

ورزشی انقلاب آغاز به کار خواهد کرد.
در پایان این نشســت خبرنگاران و مسئولان جشنواره به طرح 

پرسش و پاسخ هایی درباره این رویداد پرداختند.
شایان ذکر است، سیزدهمین جشــنواره بین المللی فیلم های 
ورزشی ایران و پنجمین جشنواره بین المللی عکس ورزشی ایران 
دوشــنبه، ۲۷ تیرماه آغاز به کار می کند و پس از دو روز نمایش 
فیلم های منتخب در مجموعه ورزشــی انقلاب، چهارشنبه، ۲9 
تیرماه برگزیدگان جشنواره در مراسم اختتامیه معرفی می شوند.

عطایی: مقابل لهستان به مسائل 
حاشیه ای کاری نداریم

با توجه به شــروع نه چندان خوب تیــم ملی والیبال در 
لیگ ملت ها فشــارها روی بهروز عطایی در هفته اول به 
اوج خود رسید. با این حال در هفته دوم و مخصوصاً سوم 
رقابت ها شــرایط به طور کلی تغییر کرد و تیم ملی نهایتا 
توانســت با کسب سه پیروزی در گدانسک جواز حضور در 
جمع هشــت تیم نهایی لیگ ملت ها را کســب کند تا در 

یک چهارم نهایی به مصاف لهستان برود.
در فاصله چند روز مانده به دیدار حســاس برابر لهستان 
بهروز عطایی گفت: خوشــبختانه بعــد از نتایج قابل قبول 
مرحله مقدماتی و صعود به مرحلــه نهایی وضعیت خوبی 
داریــم. نیاز بود بعد از آخرین مســابقه مقابل صربســتان 
اســتراحتی چند روزه داشته باشــیم و دور جدید تمرینات 
از دو روز پیش شــروع شده است. بر اساس برنامه تدوین 
شده تا ســفر به ایتالیا پنج جلسه تمرین توپی و سه جلسه 

وزنه خواهیم داشت.
وی با بیان  این که ســایر تمرینات تیم ملی والیبال ایران 
در بولونیا پیگیری می شــود تا آماده مســابقه با لهســتان 
شــویم، افزود: بازی ســخت و پرفشــار مقابل لهســتان 
خواهیم داشــت و تیم ایران نیز با تمــام توان آماده این 

خواهد شد. مسابقه 
عطایی درباره تمرین توپی شــب گذشــته تیم ایران در 
گدانســک که پرفشار و خاص انجام شــد، گفت: حقیقت 
این اســت که توقع از تیم مشــخص است و می دانیم که 
چه کارهای می خواهیم انجام دهیــم. به عنوان مربی تیم 
ملی همیشــه برای بچه ها بهترین ها را می خواهم و انتظار 
دارم کــه بهترین عملکرد نیز داشــته باشــند. مهم انجام 

بهترین بازی در مرحله بعد است.
وی ادامــه داد: تمام تــلاش را برای بهتریــن  عملکرد 
خواهیم داشــت و این روند ادامه دارد. نتیجه مهم نیست 
اما باید تمام تلاش و نیرو برای موفقیت داشــته باشیم که 
اگر همدلی و هم قسم باشــیم، بهترین عملکرد را خواهیم 
داشــت. از روز اول نیز اینگونه عمل کردیم و این موضوع 

دارد. اهمیت 
ســرمربی تیم ملی والیبال ایران تاکید کرد: کار در مرحله 
مقدماتی تمام شــد و نتایج دیدارهای ایــن مرحله را نیز 
کنار گذراشــتیم. اســتراتژی برای مرحله نهایی بازی به 
بازی اســت تا نتیجه خاص در روز بازی رقم بخورد. بنابر 

این برای تک بازی با لهستان برنامه داریم.
وی تصریح کرد: به نظرم دیدار خوبی با لهســتان خواهیم 
داشت. بازی سختی اســت زیرا لهستان یک بار شکست در 
این رقابت ها مقابل ایران شکســت خورده است و هر تیم که 
در این مرحله نتیجه نگیرد به مرحله نیمه نهایی نمی رسد. هر 
دو تیم این را می دانند. بنابراین دو تیم ایران و لهستان با تمام 
قدرت و هدف حداقل اشتباهات وارد این مسابقه خواهند شد.

ســرمربی تیم ملی والیبال ایران درباره اظهارنظر بازیکنان 
لهســتان و حاشــیه های بوجود آمده برای دیدار حســاس 
با ایران، گفــت: توجه ای به این مضوعات نداریم و ســعی 
می کنیم کار خود را انجام دهیم. در هفته ســوم لهستان در 
خانه خودش بازی می کرد و محکوم به شکست حریفان بود 
و حق انتخاب دیگری نداشــت. چون مقابل ایران شکســت 

خورده بود باید بازی آخر را با پیروزی به پایان می رساند.
وی تصریح کرد: دو تیم ایران و لهستان رقابت حاشیه ای در 
سال های اخیر داشته اند البته دیدار هفته سوم هیچ حاشیه ای 
نداشــت. اما بازیکنان و کادر فنی تیم ایــران خیلی به این 
موضوعات توجــه ندارند و همه توجه بــه عملکرد خودمان 
است. هدف این است که در جریان مسابقات متفاوت باشیم. 
اما شرایط بازی سبب می شود که در مسیرهای جدید و شرایط 
متفاوت قرار بگیریم. تیم لهستان از تیم های با کیفیت جهان 
اســت و ایران نیز جزو 10 تیم برتر جهان هســت. امیدوارم 

بازیکنان ایران مقابل این تیم عالی بازی کنند.
عطایی بخش اعظــم موفقت های تیم ملی والیبال ایران 
را مرهون حمایت های مردم دانست و گفت: هدف تلاش 
بازیکنان خوشــحال کردن مردم است و امیدوارم با توجه 
به شرایط سخت اقتصادی عملکرد تیم ملی والیبال ایران 

لبخند را به ارمغان آورد.

حضور قابل توجه سینماگران و عکاسان ایرانی و بین المللی در جشنواره سیزدهم؛

جشنواره فیلم ورزشی به دنبال وفاق و همدلی بین اهالی سینما و ورزش است

بعد از انجام بازی درون تیمی اســتقلال در روز پنجشــنبه، ریکاردو ســاپینتو آخرین 
ارزیابی های خود را از شرایط بازیکنان حاضر در اردوی تیم انجام داد و تمرین روز جمعه 

را تعطیل اعلام کرد.
بر اســاس برنامه از پیش تعیین شده، اســتقلالی ها امروز در دو نوبت تمرینات خود را 
پیگیری خواهند کرد. نکته مهم اینکه در پایان بازی درون تیمی روز پنجشنبه به نفرات 
اعلام شــد با هر بازیکنی که تماس گرفته شــد امروز در محل تمرین حضور یابد تا به 

نوعی لیست مازاد آبی ها برای فصل جدید مشخص شود.
حالا تمرین صبح شنبه استقلال در شرایطی شروع شد که ۷ بازیکن در این تیم تمرین 

حضور نداشتند و به نظر می رسد ساپینتو آنها را در لیست خروجی قرار داده است.
رضا آذری، امین قاســمی نژاد، آرش داجلیری، ســینا خادم پور، متین کریم زاده ، زکریا 
مرادی و فردین رابط ۷ بازیکنی هستند که امروز به محل تمرین نرفتند. این نفرات حالا 
در اختیار مدیریت باشگاه استقلال قرار گرفته اند و باید دید مقصد جدید آنها برای ادامه 
فوتبال کدام تیم خواهد بود. نکته مهم این اســت که این بازیکنان با اســتقلال قرارداد 
دارند و بازیکنی مثل رضا آذری قراردادش را دو سال دیگر هم تمدید کرده است. در این 
شــرایط با توجه به علاقه استقلال برای انتقال قرضی این نفرات احتمالا شاهد جدایی 
قرضی آنها باشــیم. البته که شاید درباره برخی بازیکنان انتقال آنها به صورت قطعی به 
تیم های دیگر صورت بگیرد.با وجود اینکه تا این لحظه جدایی ۷ بازیکن از اســتقلال 

قطعی به نظر می رسد اما ممکن است تعداد این نفرات بیشتر هم بشود. 

پس از جدایی دانیال اســماعیلی فر و تمدید نشــدن قرارداد رامین 
رضائیان در پرسپولیس بســیاری از اهالی فوتبال انتظار این انتقال 
جنجالی را داشتند. درنهایت این اتفاق رخ داد و روز گذشته چند هفته 
پس از ماجراهای مربوط به خداحافظی پرحاشــیه رامین رضائیان از 
پرسپولیسی ها این بازیکن به عنوان خرید جدید سپاهان و محمدرضا 
ساکت معرفی شد. با این حال همچنان سپاهان به جذب چند بازیکن 

دیگر برای حضور قدرتمندانه در لیگ پیش رو نیاز دارد.
سه پست با اولویت سه بازیکن خارجی 

سپاهانی ها همچنان در پست دفاع میانی بازار را کنکاش می کنند و 
با توجه به در اختیار داشتن مهدی زاده، دانشگر و نژادمهدی گزینه مد 
نظر مدیران و کادر فنی ســپاهان در این پست یک بازیکن خارجی 
است. یک خط جلوتر اگرچه سپاهانی  ها نفراتی نظیر مسعود ریگی، 
جلال علی محمدی و محمد کریمی را به عنوان هافبک های دفاعی 
مدرن در اختیار دارند و جلوتر از آنها نیز نفراتی نظیر شوشتری، یاسین 
سلمانی و فرشاد احمدزاده هستند، اما اضافه شدن یک هافبک دیگر 
از اهداف مد نظر مورایس اســت و به زودی یک بازیکن خارجی در 
این پست نیز به اردوی طلا پوشان اصفهانی اضافه خواهد شد. نیاز 
بعدی سپاهانی ها برای حضور در لیگ بیست و دوم جذب یک وینگر 
خواهد بود. اگرچه در این پســت نیز بازیکنان ارزنده ای نظیر فرشاد 
احمدزاده، میلاد جهانی، محمدرضا حسینی و چند بازیکن جوان در 
دســترس قرار دارند، اما مدیران و کادر فنی سپاهان جلوتر از سایر 
بازیکنان شرایط محمد محبی را در این پست زیر نظر گرفتند. البته 
آنها اگر موفق به جذب این بازیکن که به شدت مورد توجه استقلال 
هم است، نشوند برای پر کردن این جای خالی از سهمیه های خارجی 

استفاده خواهند کرد.

 1+1 بازیکن برای داشتن تیمی کامل  
در واقع سپاهان در این سه پست به بازیکن های کلیدی برای ساختن 
تیمی مدعی قهرمانی نیاز دارد. آنها همچنین اگر می خواهند اتفاقات 
سال گذشته برایشان تکرار نشــود، باید برای پست مدافع راست و 
مهاجم هدف که رامین رضائیان و شهریار مغانلو در آن حضور دارند، 
مهره های جانشــین قابل اتکایی جذب کنند تا مانند فصل گذشته 
فشــار مضاعفی بر امید نورافکن و دانیال اسماعیلی فر وارد نشود. در 
پســت دفاع چپ این ضعف با جذب میلاد زکی پور پر شــده است. 
طلایی پوشــان اصفهانی در پایان فصل با جدایی ســروش رفیعی، 
دانیال اسماعیلی فر، گئورگی گولسیانی، کریستوفر کنت، رضا میرزائی 
و سجاد شهباززاده مواجه شدند و اگرچه مدیران باشگاه تاکنون موفق 
به جذب دانشگر، زکی پور، علی نژاد و رضائیان شده اند ولی همچنان 
چند جای خالی به ویژه در ســه پستی که اشاره شــد وجود دارد و 

مورایس و همکارانش باید نسبت به پرکردن آنها اقدام کنند.

   محسن بهره دار

 رامین رضاییان یکی از تک ســتاره های لژیونری بود که بعد از اینکه 
نیــم فصل لیگ بیســت ویکم با ســر و صدای فراوان به پرســپولیس 
بازگشــت شــاید همه فکر می کردند که تا آخرین روزهای فوتبالیش در 
تیم محبوبش خواهد ماند و همانجا هم از فوتبال خداحافظی خواهد کرد.  
رضاییان اما قبل از آخر فصل بخاطر حضور در یک برنامه تلویزیونی که 
اعلام کرد برای نیم فصل بازی در پرســپولیس پولی نگرفته با مدیریت 
باشــگاه دچار اختلافات اساسی شــد و درویش هم فردایش اعلام کرد 
فقط هزینــه رضایت نامه رضاییان بالای 6 میلیارد برای باشــگاه خرج 
برداشته و همین اختلافات باعث جدایی رامین و خرید دانیال اسماعیلی 
فر از ســپاهان در فصل نقل و انتقالات شد.رامین رضاییان که حسابی از 
مدیریت و ســرمربی باشگاه پرسپولیس ناراحت شده بود که حتی حاضر 
بود برای انتقام از مدیریت و ســرمربی به استقلال بپیوندد و طبق خبرها 
از نزدیکانش خواســته بود که با مدیران استقلال در این زمینه صحبت 
کنند که مدیران استقلال بلافاصله این درخواست را رد کردند. درست در 
روزهایی که ابتدا خبر توافق و امضای قرارداد رضاییان با باشگاه قطری 
الســیلیه منتشر شد و بعد توســط رضاییان تکذیب شد به ناگه از صبح 
جمعه ۲۴ تیرماه خبری مبنی بر مذاکره رضاییان با سپاهان و توافق آنها 
در اکثر خبرگزاری ها و سایت ها منتشر که بالاخره خبر توافق رضاییان 
با عکس او با پیراهن ســپاهان تایید شد و رضاییان با قراردادی دو ساله 
به عضویت تیم ســپاهان در آمد. پس از آنکه ژوزه مورایس ســرمربی 
پرتغالی ســپاهان گزینه های مختلفی را برای پست دفاع راست زیر نظر 
گرفته و حتی قصد داشــت وریا غفوری را به جمع زردپوشان اضافه کند، 
درنهایت با پیوســتن رامین رضاییان توانســت دو کار مهم انجام دهد، 

نخســت اینکه جناح راست دفاعی تیم سپاهان را با پیوستن رضاییان به 
نقطه قوتی تبدیل کرده  و هم جوابی به باشــگاه پرسپولیس بابت خرید 
دانیال اســماعیلی فر داده است و نکته مهمتر اینکه با پیوستن رضاییان 
به سپاهان  قدرت بیشتری پیدا کرده است و کم کم با خریدهای خود با 
سرمربیگری مورایس به همان تیم بزرگ و قدرتمند بدل می شود. رامین 
رضاییان بی شــک یکی از خبرسازترین نقل و انتقالات این فصل لیگ 
برتر می باشــد و این انتقال نشان داد که باشگاه های ایرانی هیچ برنامه 
ای برای آینده نگری و سود بردن از ستاره های خود ندارد و همان طور 
که از سود سپاهان و نکات مثبت خرید رضاییان برای سپاهان و مورایس 
نوشتیم اما در این نقل و انتقال باشگاه پرسپولیس یک بازنده بزرگ بود و 
اکنون دلایل آن را ذکر می کنیم.سپاهان و مورایس کم کم با خریدهای 
بی سر و صدای خود هر روز یک نقطه از نقاط ضعف تیم خود را برطرف 
می کنند و این نشــان از برنامه های بلند مــدت و آینده نگرانه مدیریت 

باشگاه سپاهان برای فصل بیست و دوم و فصل های آینده دارد.

بوژیدار رادوشوویچ که در زمستان قبلی و به دلیل عدم دریافت مطالباتش از پرسپولیس، 
قرارداد خود با این تیم را به صورت یک طرفه فسخ کرد، ساعاتی پیش به تیم واراژدین 

کرواسی پیوست تا در سطح اول لیگ کشورش، به فوتبال بازگردد.
این تصمیم در حالی از ســوی بوژیدار گرفته شــد که او با حکــم 866 هزار یورویی، 
پرســپولیس را در دادگاه فیفا نقره داغ کرد و حالا به نظر نوبت به پرسپولیس رسیده که 
به شــکلی عجیب و غیرمعمول، تلافی کند.ماجرا از این قرار است که رادوشوویچ هفته 
گذشــته با واراژدین به توافق رســید و همان زمان باشگاه کروات برای دریافت آی تی 
ســی این بازیکن مکاتبات را با اتحادیه فوتبال کرواســی و از این طریق با فدراسیون 
فوتبال ایران انجام داد. در حالی که انتظار می رفت این اقدام ۲۴ تا ۷۲ ســاعت بعد به 
نتیجه برســد اما این اتفاق رخ نداد تا ابهامی عجیب در امضای قرارداد بوژیدار و باشگاه 
واراژدین شــکل بگیرد. رادوشــوویچ معتقد است اگرچه باشــگاه پرسپولیس به صورت 
مســتقیم در صدور ای تی سی نقش نداشته اما کارشــکنی فدراسیون فوتبال ایران به 
دســتور رضا درویش بوده که پیش تر اختلاف خود با رادو را علنی و او را به بی اخلاقی 
متهم کرد.باشگاه واراژدین و گلر کروات پس از یک هفته معطلی به این باور رسیدند که 
اراده ای در این موضوع وجود داشته است.با این حال امروز تیم حقوقی باشگاه واراژدین 
و بوژیدار رادوشوویچ به این نتیجه رسیدند که باید فرایند دریافت کارت بازی را از طریق 
فیفا پیگیری کنند. بر اساس قوانین فدراسیون جهانی فوتبال، در صورت عدم همکاری 

فدراسیون مبدا یا مقصد، فیفا می تواند از حقوق بازیکن دفاع کند.

وزیر ورزش و جوانان در حاشــیه افتتاحیه شــبکه رادیویی ورزش زنان گفتگویی ایستاده را با 
خبرنگاران انجام داد و در مورد وضعیت تیم ملی فوتبال اظهار داشت: من بعد از این جلسه بلافاصله 
با آقای میرشاد ماجدی، سرپرست محترم فدراسیون، جلسه خواهم داشت. بعد هم شورای معاونین 
را خواهم داشت. اولویت بندی اینطوری بود که اول در خدمت میرشاد ماجدی باشم که مطالعاتی 
کردند و جلساتی گذاشتند و قرار است با هم صحبت کنیم. ما یک وظیفه حمایتی، نظارتی، کنترلی 
و حاکمیتی داریم که در راســتای وظایفمان همیشه عرض کردم که  ما در صحنه کنار تیم ملی 
هستیم و کمک می کنیم.وی افزود: من از دولت برای کمک های بیشتر خواهش کردم. ما آمادگی 
لازم را داریــم تا هرگونه حمایت مادی و معنوی از تصمیمات فدراســیون را انجام دهیم و کنار 
تیم ملی و فدراسیون باشیم. اما نه تنها در فوتبال بلکه در سایر رشته های ورزشی، صلاح نیست 
دســتگاه وزارت ورزش و جوانان، دخالت فنی داشته باشد. حتی در رشته خود من دوومیدانی من 
به خودم اجازه دخالت در مسائل فنی را نمی دهم، چون رییس و هیئت رئیسه دارد و معمولا ما به 
نگاه فنی آنها احترام می گذاریم. او در خصوص انتخاب سرمربی خارجی و داخلی و توصیه از بالا 
برای انتخاب مربی ایرانی توضیح داد: دیدگاه های مختلف این روزها خیلی مطرح می شود. عده ای 
می گویند کادرفنی داخلی و خارجی و در این بین مطالب مختلفی هم منتشر می شود و به فضای 
رسانه ای می آید و عده ای از سر دلسوزی مطالبی عنوان می کنند. همه این مطالب بررسی می شود. 
نهایتا در فدراسیون، یکی کمیته فنی و مباحث فنی فدراسیون است که دیدگاه خود را محرمانه و 
مکتوب فرستاد و یکی هم هیئت رئیسه فدراسیون است. آقای ماجدی در اینباره صحبت خواهند 

کرد. بنابراین این دو دیدگاه وجود دارد و خواهند آمد و صحبت خواهیم کرد.

 رونمایی از لیست مازاد ساپینتو 
در استقلال

شاه ماهی طلایی در تور طلایی پوشانسپاهان 3+1 ستاره دیگر می خرد

 پرسپولیس به رادوشویچ 
ITC نمی دهد!

 مربی داخلی یا خارجی؟ 
نظرها متفاوت است

وزیر ورزش و جوانان:سنگ بزرگ پیش پای گلر کروات؛این 7 بازیکن امروز به محل تمرین نرفتند؛


